

朝陽科技大學 099學年度第1學期教學大綱

Research in Learning Materials for Infants and Toddlers 嬰幼兒學習素材專題研究

當期課號	7381	Course Number	7381
授課教師	倪用直	Instructor	NI,YOUNG CHIH
中文課名	嬰幼兒學習素材專題研究	Course Name	Research in Learning Materials for Infants and Toddlers
開課單位	幼兒保育系碩士班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	<p>本課程主要目標旨在引導學生熟悉下列研究領域：</p> <p>1.引介本系學生熟悉嬰幼兒學習素材相關之學理與專業知能研究領域。</p> <p>2.培養本系學生對嬰幼兒學習素材之重視並引導對此研究領域研發之興趣。</p> <p>3.引導學生認識國內外嬰幼兒學習素材設計實務界及相關職場研究發展方向。</p>	Objectives	<p>The main purposes of this course is design to guide students in the following research areas:</p> <p>1.To be familiar with the theories and knowledge regarding learning materials of infants and toddlers.</p> <p>2. To help students realized the importance of learning materials of infants and toddlers, and further to strengthen the interests and senses in this research area.</p> <p>3. To be familiar with the trends and issues in the area around the world of learning materials of infants and toddlers in order to prepare devote themselves into this research field.</p>
教材	自編講義	Teaching Materials	Self Made Materials
成績評量方式	<p>出席: 10%</p> <p>課堂參與: 15%</p> <p>教具創作: 30%</p> <p>期中報告: 15%</p> <p>期末報告: 30%</p>	Grading	<p>Attendance:10%</p> <p>Class Involvement15%</p> <p>Class Projects:30%</p> <p>Midterm Report:15%</p> <p>Final Report:30%</p>
教師網頁	-		
教學內容	<p>零至兩歲教育理論與實務</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 零至兩歲教育教具及環境介紹與設計</li> </ul>	Syllabus	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Introducing theory and practice of infant &amp; toddler education.</li> <li>• Infant &amp; toddler learning Materials as well as environment practice and design</li> <li>• Students learn how to organize such exercises</li> </ul>

尊重智慧財產權，請勿非法影印。